
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 25 maart 2018

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe, Arne J, Bart, Benjamin, Karim, Kristien, Lise, Milko, Raf, Samuel, Siebe,
Stephanie, Wieter

Waarnemer: Aram, Helena, Mathias, Steffie

Verontschuldigd: Arne VDK, Dries DP, Marnik, Ruben, Simme, Yana

De vergadering wordt geopend om 22.04 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken Nee
Investeringen aankopen Materiaal/posten Nog mee bezig
Docuwiki in orde maken Karim, Yana, Raf Nee
Werkgroep lustrum samenroepen Arne J Ja
Livingcharter aanpassen Arne J Ja
Living in orde brengen Materiaal Nog mee bezig
Mailadres OHL doorsturen naar Milko Kristien Nog mee bezig
Bordjes regelen Nicky Nee
Vragen of we vaten mogen ruilen Aderik Ja

� Activiteitenverantwoordelijken van voorbije activiteiten moeten in de Paasvakantie allemaal proberen om een
evaluatie op de docuwiki te zetten.

� Er moet nog een barbecuestel aangekocht worden.

� In de Paasvakantie gaat Materiaal een busje huren en de kapotte koelkast en enkele zetels uit de living
wegbrengen. Er moet ook nog materiaal naar het Gele Huis gedaan worden. Als je eventjes iets in de living
zet na een activiteit, doe het dan daarna zelf naar het Gele Huis en laat het niet gewoon staan.

� Er is een mail gestuurd naar OHL, maar ze hebben nog niet geantwoord.

� Alle vaten zijn verkocht aan de prijs die voorzien was.

1



Mededelingen

� Er zal in de loop van de week een poll in de facebookgroep komen om te stemmen voor de datum van de
tweede teambuilding. De beste dag lijkt 10 mei. Waarschijnlijk zal het een fakbartocht worden, eventueel
met wat inkleding.

� Vrijdag om 12u40 zal er een PV plaatsvinden om de activiteiten van deze week te evalueren. Normaal gezien
zal de vergadering doorgaan in het Scienticalokaal.

� Er zal een Scientica-wave zijn bij Survival of the Student. Er zijn 25 plaatsen voor heel Scientica. Het
algemene inschrijfmoment voor SOTS is morgen om 12u.

Updates

PR

Er zijn geen nieuwe deals bijgekomen sinds de vorige update. Dinsdag sluiten de inschrijvingen voor het CV-boek.
Als je er nog in wilt, schrijf je dan zeker in, want dit verhoogt onze kansen op sponsoring.

Bar

Farma ziet het eventueel wel zitten om samen met Scientica een fakbar op te richten, maar er is nog niets officieel.
Aangezien het niet gaat lukken om volgend jaar al een fakbar te hebben, moeten we nog steeds een tijdelijke
oplossing hebben. We kunnen normaal gezien ook volgend jaar terecht in de Gnorgl, maar Bar moet ook eens
andere opties bekijken.

Raden

Stura

De vorige vergadering van Stura was op verplaatsing. Omdat er een lange verplaatsing nodig was van velen werd
de agenda kort gehouden. Mandataris Gregg heeft het beleidsplan duurzaamheid in een nota gegoten en heeft
deze voorgebracht. De AV had hier nog opmerkingen bij waardoor de nota waarschijnlijk volgende vergadering
opnieuw besproken zal worden.

Scientica

De Jobfair is geëvalueerd. Het is niet interessant als er kringen zijn die geen bedrijven hebben, dus dit moet naar
volgend jaar toe eens bekeken worden. Het zou ook leuk zijn als er overheidsbedrijven naar de Jobfair komen, maar
die mogen daar eigenlijk geen geld voor geven. Dit kan eventueel wel opgelost worden. De kringenzuip is goed
geëvalueerd. Het was misschien niet zo eerlijk dat Elixir meetelde, want dat kost maar 50 cent. Er zijn updates
gegeven over de Plan Sjarel en het galabal. Er is ook nagedacht over de BBQ en de Scienticup. Er is nog niet
beslist over de sport voor de Scienticup. VTK heeft op dat moment kiesweek voor de Alma, dus er zal gevraagd
worden of we erbij kunnen. Medica heeft voorgesteld om reclame te maken voor de surfreis. Het is een beetje
zoals de skireis, maar Scientica zou geen bepaald aantal inschrijvingen moeten halen. Omdat het vrijblijvend is,
gaat Scientica het waarschijnlijk wel doen. De internationaal cantus heeft negatiever gedraaid dan verwacht, maar
dat is niet echt een probleem.

LOKO

Er is een update gegeven over de Albatros. Musicafé heeft interesse om de rol van de Albatros over te nemen,
maar dit is veel te duur. LOKO is ook aan het horen bij OHL, maar dit spreekt de centrumkringen niet echt
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aan. AB Inbev wil misschien ook een fuifzaal bouwen, maar dat gaat waarschijnlijk ook te duur zijn. Het eerste
semester zal de Albatros nog gehuurd kunnen worden, daarna misschien niet meer. Er is ook weer gepraat over
de redactiecursussen. De beslissing hierover zal aan Stura worden overgelaten. Verder wordt er gewerkt aan een
KUL-app. Het zal eigenlijk eerder een responsive website zijn dan een app. Er is getoond hoe die eruit zal zien. De
website werkt met het drieklikprincipe, waarbij het de bedoeling is om binnen de drie klikken aan de informatie te
komen die je zoekt. Ten slotte willen ze een herdenking houden voor mei ‘68 (Leuven Vlaams). Er is voorgesteld
om bijvoorbeeld een gouden kassei aan de rector te geven. De symboliek erachter is dat studenten vroeger kasseien
door de ruit van de rector smeten, maar nu zouden we er dan een geven.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Schachtenconvent

Het is goed verlopen. Pelle is langsgekomen om nog wat te vertellen en liedjes te oefenen. Niet alle Jack-Op is
verkocht geraakt. Presidiumleden kunnen dit overkopen aan 60 cent. Er is ook uitleg gegeven over het clubleven.
Dit is misschien niet noodzakelijk voor een schachtenconvent van een kring, maar aangezien het een belangrijk
deel uitmaakt van het studentenleven is het ook wel logisch dat er informatie over wordt gegeven.

Pokertoernooi

Alles was goed op voorhand geregeld. De inschrijvingen waren ook snel volzet. Alles was in orde en er zijn veel
positieve reacties gekomen. De dealers vonden het ook leuk. Het is alleen spijtig dat er vrij veel burgies waren,
omdat enkele mensen hun vrienden hadden uitgenodigd. Daardoor zijn er dus enkele Winaleden niet kunnen komen.
In het vervolg kan er misschien voorrang gegeven worden aan leden. VTK heeft 10 euro waarborg ingehouden,
want de sleutel was te laat binnengebracht en de opkuis was blijkbaar niet goed genoeg.

Sportbar

De organisatie van de bar is niet goed verlopen. De Sportzak dacht bijvoorbeeld dat we hun bier gingen gebruiken,
maar dat was niet de bedoeling. Uiteindelijk hebben we dan toch 80 pintjes van de Zak gebruikt en twee euro
inschrijvingsgeld gevraagd aan de ploegen. Hier houden we 48 euro verlies aan over. Ook was de kickertafel niet
los en waren er geen pingpongballetjes. Als er op een andere locatie een Winabar georganiseerd wordt, moet heel
duidelijk het draaiboek doorgegeven worden en dat was nu niet het geval. Waarschijnlijk was dit het gevolg van
een gebrek aan communicatie tussen Joran en Michaël. Er was genoeg volk op de bar en de cocktail was een
succes.

LAN-party met LBK en VTK

De shiften waren niet goed ingevuld, maar dat was uiteindelijk niet zo erg omdat er weinig volk was. Er waren
verbazend weinig problemen met het netwerk. Er zijn ook enkele kleine toernooien georganiseerd en dat was wel
tof. Op de avond van de LAN-party ging ook de quiz van VTK door. Oorspronkelijk waren er zelfs vier activi-
teiten gepland op die avond. Dat kan echt niet. Indien we volgend jaar nog eens een LAN-party met hen willen
organiseren, moet er eerst eens besproken worden of ze dit wel serieus nemen. Van LBK was er maar vijf man.
Van Wina was er ook niet zoveel volk. Het was die avond tweedejaarscantus, maar daar zijn achteraf nog wat
mensen van naar de LAN-party gekomen. Misschien waren er niet genoeg mensen uitgenodigd voor het evenement.

Het gebeurt wel vaker dat er niet genoeg mensen uitgenodigd worden voor een evenement. Dit komt vooral
doordat de activiteitenverantwoordelijke geen mensen kan uitnodigen waar die niet bevriend mee is. Als je merkt
dat je zelf niet genoeg mensen kan uitnodigen, spreek dan iemand van elke doelgroep aan die je nog wilt bereiken
met je activiteit en vraag of zij mensen willen uitnodigen. Er wordt voorgesteld om een facebookgroep voor alle
Winaleden op te richten zodat hierin de evenementen gedeeld kunnen worden. Door het nieuwe facebookalgoritme
zie je het namelijk veel minder vaak als de Winapagina een evenement deelt. Met een groep krijgen mensen die
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willen meldingen van activiteiten en de mensen die dit niet willen kunnen gewoon de notificaties afzetten. Als we
tot volgend jaar wachten met de groep aan te maken kunnen we dit promoten op de inschrijvingsstand en in de
eerste communicatie naar de leden toe. Anderzijds zal iedereen sowieso wel heel snel van de groep weten als we ze
oprichten en is het niet echt nodig om te wachten. Er moet wel eens deftig nagedacht worden over hoe de groep
concreet zou werken. Mogen leden bijvoorbeeld ook vragen posten in de groep? Wordt de groep eerder formeel
of informeel? Het is ook niet de bedoeling dat de groep gewoon een kopie wordt van de Winapagina. Media gaat
hier tegen de eerste PV na de Paasvakantie eens over nadenken.

Plan Sjarel

Er was wat verwarring over de prijs van de bonnetjes. Normaal gezien kostte een bonnetje 1,25 euro, maar op een
bepaald moment waren er geen muntstukken van 5 cent meer om terug te geven. De prijs van de bonnetjes is
dan verhoogd naar 1,30 euro, maar twee bonnetjes kostten nog steeds gewoon 2,50 euro.

Space race cantus

De cantus is goed verlopen en de corona heeft zich goed gedragen. De cantus was leuk ingekleed, het concept
was wel vrij standaard, maar het was nog altijd tof.

Desserteetstand

De opbouw is goed verlopen. Alle koekjes zijn verkocht en de wafels waren ook bijna op. De overschot van de
chocomelk is gebruikt bij het sterrenkijken. De afbraak is ook vlot verlopen. Het is wel spijtig dat het zo lang
heeft geduurd om de shiften in te vullen. De organisatie van de eetstand was heel goed. Alles is ook op voorhand
uitgeprobeerd. Bij een desserteetstand verwacht je misschien wel iets meer dan koekjes, chocomelk en wafels die
opgewarmd worden in een croquemachine. Er moet natuurlijk ook rekening gehouden worden met de beperkingen
van koken op de gang. Aangezien de eetstand deel uitmaakte van de themadriedaagse, had er wat meer inkleding
mogen zijn.

Sterrenkijken

Er was veel volk, ook niet-leden. Het departement Sterrenkunde had twee telescopen ter beschikking gesteld en
eentje ervan werkte niet goed. Er waren ook mensen die hun eigen telescoop bijhadden. Verder stond er nog
iemand bij de telescopen die wat uitleg kon geven. In het vervolg kan een dergelijke activiteit misschien beter
doorgaan in de zomermaanden als het wat warmer is en er wat meer te zien is.

Lasershoot

Er waren 17 eerstejaars. Er waren meer geweren, waardoor EJW de hele tijd kon meedoen. Het is spijtig dat
er niet meer volk was. Er is ook niet superveel reclame gemaakt, omdat er vorig jaar te weinig geweren waren
waardoor sommige mensen moesten wachten om te kunnen meespelen. Volgend jaar kan er misschien met een
inschrijvingslink gewerkt worden en kunnen er meer geweren gehuurd worden. Indien het een grotere activiteit
wordt, kan het wel best niet meer als prebaractiviteit gedaan worden. De spelletjes gingen door in het bos, omdat
het van lokalenreservering niet mocht op het grasveldje rond de Alma. Het was daar wel heel donker, dus dat was
niet echt ideaal.

Spacebar

Er was heel weinig volk op de bar, waarschijnlijk omdat het evenement te laat online is gekomen. Hierdoor was
de bar al om kwart na drie gedaan. Er is ook maar een kwart van de cocktail opgedronken, maar er was al dubbel
zo veel gemaakt. Dit heeft geen impact op ons, maar de Gnorgl zal hier niet zo blij mee zijn. EJW heeft wel
geprobeerd om eerstejaars mee te brengen naar de bar na de lasershoot, maar er was niet veel enthousiasme en
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sommige mensen van EJW konden zelf niet. Er komt in het algemeen gewoon veel minder volk naar de bars. In
het RC kon je altijd zeker zijn dat veel van je vrienden op de bar zouden zijn en de Winabar zag er helemaal anders
uit. In de Gnorgl kan je niet op dezelfde manier muziek draaien en wordt er vaak meer gepraat dan gedanst. Bar
moet eens nadenken hoe ze meer volk kunnen aantrekken. Het is ook heel belangrijk dat het presidium zelf zoveel
mogelijk probeert te komen.

Themadriedaagse

Op presidiumweek was er een werkgroep voor de themadriedaagse, maar deze mensen waren later niet echt
gemotiveerd meer om nog mee na te denken over de promotie enzo. Als er volgend jaar nog een themadriedaagse
zou doorgaan, kan best alles op voorhand geregeld worden op presidiumweek. Er miste nu een overkoepelende
werkgroep die ervoor zorgde dat de activiteiten als een geheel naar buiten werden gebracht. Er was ook geen
algemeen evenement op facebook en er is niet zoveel gedaan met de Winagenda.

Galabal

Het heeft heel veel moeite gekost om de shiften ingevuld te krijgen. We hadden nochtans maar vier shiften. Als
presidiumlid van Wina maak je ook deel uit van Scientica en moet je je hier dus ook voor engageren. Het is geen
excuus dat je niet naar Plan Sjarels gaat. De hapjes in het begin waren heel goed en er waren er zeker genoeg.
De band klonk wel niet zo goed, maar dat lag aan het geluid. De inkleding van de zaal was tof. De photobooth
met de zetel was ook heel leuk. Om half vier is de muziek gestopt, dus het galabal was vrij vroeg gedaan, maar
dit moet ook van de Sportoase. Het is een beetje spijtig dat de drank wat duurder was, maar uiteindelijk is twee
euro voor frisdrank zeker niet abnormaal. Er zou wel gratis water mogen zijn.

Ouwzakkencantus

Er zijn veel ouwzakken gekomen, ook veel mensen die al heel lang zijn afgestudeerd. Er waren echter ook vrienden
van ouwzakken die zelf geen ouwzak van Wina waren en dat is eigenlijk niet echt de bedoeling. De oud-senioren
mochten ieder een stukje van de cantus voorzitten, dat was wel leuk. Het is heel laat geworden, zeker door de
omschakeling naar het zomeruur. Denk eraan dat zo’n cantus ook leuk moet blijven voor het presidium. Het hoort
er natuurlijk een beetje bij om hen een beetje te shamen, maar dat moet niet te ver gaan. Nu viel het uiteindelijk
nog wel mee.

Actviteiten in de nabije toekomst

Wijnproeverij

Alles is in orde. De shiften zijn allemaal ingevuld, vooral door Cultuur zelf. De wijnproeverij begint om 20u in
De Waag en zal geleid worden door Mario Smet. Hij gaat eerst een inleiding geven en daarna zullen er acht
verschillende wijnen geproefd worden. Hij had liever niet dat er kaas voorzien werd, maar er zal wel stokbrood
zijn. De inkom kost twee euro.

Marginalenbar

Het idee achter de Marginalenbar is dat deze georganiseerd wordt door ouwzakken. Dit jaar verloopt dit echter
niet zo goed, want er is nu pas een tekstje en er is nog steeds geen begroting. Milko kan dus best gewoon zelf
een begroting maken. Er zullen halve liters Cara aan 10 cent verkocht worden. Misschien kan er ook nog Cara
gebruikt worden van de Sportbar. De banner is af en het evenement moet nog online gezet worden. Dit moet
zeker gedeeld worden in de facebookgroep van de ouwzakken. Het is spijtig dat er niet vroeger iets op facebook
verschenen is, want nu hebben mensen waarschijnlijk hun marginale outfit niet meegenomen naar Leuven.
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Scientica LAN-party (Think Abroad)

Er moeten nog een paar kleine dingen geregeld worden. De shiftenlijst komt zo snel mogelijk online. Momenteel
staat er nog maar twee man op gaan in het evenement. Er staan wel 40 personen op gëınteresseerd. Hopelijk gaat
LOKO het evenement ook nog eens delen. Er is 180 euro in de LAN-party gestoken, wat betekent dat het eten
enorm goedkoop gaat zijn. Er gaan waarschijnlijk geen toernooien georganiseerd worden, omdat de internationale
studenten het doelpubliek zijn en dit misschien hun eerste LAN-party is.

Activiteiten in de verre toekomst

Lenteconcert

De PDS is een aantal keer gereserveerd zodat de pianisten daar kunnen oefenen. De begroting moet binnenkort
in orde zijn voor de subsidies.

Quiz

Voor het maken van de quiz zullen Ward en Alexander helpen. Zijn hebben redelijk wat ervaring met quizzen en
het maken van quizzen. De ruggengraat van de quiz is af. Aangezien er volgend jaar met de lustrumweek al een
fancy quiz gaat zijn, gaat hij nu gewoon doorgaan in de G. Wel zal er extra inkleding voorzien worden en er zullen
ook extra prijzen zijn, zodat iedereen een degelijke prijs krijgt. In de tweede week na de Paasvakantie zal er een
testquiz doorgaan, zodat er nog aanpassingen gemaakt kunnen worden als het moet.

Survival of the Student

De Survival of the Student zal doorgaan na de Paasvakantie. Er zullen een paar shiften ingevuld moeten worden.
Arne weet nog niet zeker hoe de wave van Scientica concreet werkt, maar hij gaat nog iets laten weten in de
facebookgroep.

Campagnebars

De opkomende ploeg Entropy heeft gevraagd of Wina het goed vindt als Entropy de promo’s voor de campagnebars
sponsort en de bars ook in hun naam gegeven worden, maar dat er wel gewoon tappers van Wina zijn (met
vrijwilligers van de ploeg). We keuren dit goed. Julie heeft gezegd dat de lolploegen zelf naar haar mogen komen
om iets af te spreken. Aderik gaat laten weten aan de lolploegen dat het echt niet de bedoeling is dat ze gewoon
op de bar aankomen met flessen drank als dit niet afgesproken is met Julie.

Varia

� Steffie: ‘Die pennen van de ASML goodiebags die we bij de inschrijvingen hebben gekregen zijn heel goed.
Mag ik er van Materiaal nog wat hebben? Ik heb gehoord dat er nog keiveel liggen.’

� Benjamin: ‘Ik was op weg naar de vergadering van Entropy, maar daar was geen varia dus daar kon ik het
niet zeggen. Ik was dus onderweg en bij het beekje zag ik drie eenden heel hevig fladderen. Ik stapte af en
zag twee mannetjeseenden heel hevig vechten en wat verderop stond een vrouwelijke eend. Ze waren dus
aan het vechten voor het vrouwtje en op een bepaald moment nam een mannetje het voortouw en begon
hij zijn liefde te tonen. De andere had een goede oplossing en sloot zich achteraan het lijntje en begon de
liefde te bedrijven met het mannetje. Nu heb ik dus officieel een eendentrio gezien en dat vond ik wel een
speciaal moment in mijn leven.’

� Aderik: ‘Fuck het zomeruur. Er staat in de frigo een bak gegeven door mij en terugbetaald door Milko (voor
Xander).’
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� Siebe: ‘Ik ben er vrij zeker van dat bij eenden de seks niet heel plezant is voor de vrouw en dat het eigenlijk
verkrachting is. Je hebt dus geen trioseks gezien, maar een trioverkrachting.’

� Raf: ‘Laat me je vertellen over mijn tochtje naar de Gnorgl. Ik lag in mijn bed om vijf uur in de namiddag.
Toen kwam Milko de kassa halen voor een cantus in de Gnorgl, dus ik dacht: als ik meega, kan ik mijn
rugzak halen. We hebben dan het karretje van tijd en goesting met een vat erop helemaal tot aan de Gnorgl
gestoempt. Ik kwam aan in de Gnorgl en kwam enkel mijn rugzak tegen. Ze zeiden dat ze mijn pot niet
hadden, maar die zat in mijn rugzak. Toen vroeg ik aan Milko of ik het karretje terug moest meepakken en
dan ben ik toch vertrokken zonder karretje. Ik ben dan nog naar de Baarr gegaan en daar hadden ze mijn
codex. Nu staat er een hartje bij het LBK-lied en heb ik een vrouwennaam in mijn codex staan, waarvan ik
niet weet wie het is. En Aiko heeft gisteren zijn papa op de cantus gezien.’

� Aiko: ‘De eerste naam die bij de statuten staat is Blanckaert Andrew Peter John. Die heeft dus een dochter,
Aiko. Pelle is daar peter van. Hij trekt op mij en hij is knapper dan mijn papa. Marike moet een bak, want
die heeft met Xander gemuild en ze heeft op het galabal gezegd dat ze een bak gaat geven. Kiescomité
moet met Materiaal bekijken hoe we de opslagruimte voor de ploegen moeten regelen. Ze moeten zien of
er plaats is in het Gele Huis of in de living voor hun materiaal. Op 1 mei gaan de Scienticup en de BBQ
door. Daar gaan shiften voor zijn, dus be prepared. Ik zal er zelf niet kunnen zijn. De vergadering heeft
vrij lang geduurd door de discussie over de bar en de facebookgroep, maar al bij al is het toch vlot gegaan.
Ik weet niet of mijn lijstje geholpen heeft. Als er terug brakke PV’s komen, ga ik die lijst elke twee weken
doorsturen.’

� Lise: ‘Zit er nog steeds een muis in de kelder? Zo ja, dan wordt het een actiepuntje.’

� Stephanie: ‘Ik moest van Simme vragen of we reclame gaan maken voor de documentaire over kwantum-
mechanica.’ - Het komt in de Winagenda en er komt ook een facebookpost.

� Arne J: ‘We waren het galabal aan het afbreken en ik dacht dat die zetel een wegwerpzetel was. Hij was
gewoon vanachter in een kot gezet, maar dan zeiden ze dat die nog naar beneden moest. Hij paste niet in
de lift, dus we moesten die naar beneden dragen. We waren dat dus met twee aan het doen en we dachten
er gewoon wat tegen te stoempen, maar dan zei iemand van Bios dat dat niet mocht omdat het een dure
zetel was. We moesten hem dus dragen. Het meisje dat hem met mij aan het dragen was zette de zetel
even neer, want ze was moe, maar ik kon hem niet neerzetten want ik stond vanonder, dus dat was niet zo
aangenaam. We hebben ook allemaal in blote bast zitten lopen omdat het veel te warm was. De meisjes
niet.’

� Milko: ‘We hebben een cantus gehouden met Bar in de Gnorgl. Ik heb die voorgezeten en Siebe, ik heb nu
meer respect voor u. Weet iemand waar het karretje is? Ik vind het al een wonder dat de hamer, de kassa
en al mijn persoonlijke spullen thuis zijn geraakt. Om tien uur was de cantus gedaan, maar het vat was nog
niet leeg, dus dan hebben we dat daarna nog leeggedronken. Een uur later ben ik naar huis gestrompeld. Ik
had alles mee, maar als er iemand weet wat er in dat uur gebeurd is, zeg het dan.’

� Karim: ‘Als grafisch verantwoordelijke was het mijn droom om ooit zelf een banner te maken. Normaal
moeten de banners fancy zijn en ik ben daar niet zo goed in, maar voor de marginalenbar heb ik het eindelijk
eens kunnen doen. Er is vrijdag een supermegatof evenement verschenen met een inschrijflink. Ja, ik heb
het over toneel. Kijk zo snel mogelijk wanneer je wilt komen kijken, niet komen kijken is geen optie.’
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Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken 29/04/2018
Investeringen aankopen Materiaal/posten 29/04/2018
Docuwiki in orde maken Karim, Yana, Raf 29/04/2018
Living in orde brengen Materiaal 29/04/2018
Bordjes regelen Nicky 29/04/2018
Facebookgroep uitdenken Media 29/04/2018
Begroting lenteconcert Cultuur 29/04/2018
Muis uit kelder verwijderen Materiaal 29/04/2018

De vergadering wordt gesloten om 23.55 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op vrijdag 30 maart om 12.40 u in het Scienticalokaal.
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